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Horaris Hife 
AUTOCARS HIFE, S.A. 
LÍNIA: CASES O'ALCANAR ALCANAR AMPOSTA TORTOSA 

HORARIS SORTIDES DIRECCIÓ CASES ALCANAR 
c I D c s B c ~3~ TQRTOSA IJ 00 1. 14 45 17 JO J. 1 1900 

VINAUOI' lJ 10 1. 14 SS 17 40 1 1910 2J 20 
AMPO STA !JOS ~·~º- 1 • '. 1830 1 19 <!L..l...o...-
MASOENVERGE 13 15 1 . 19 15 • 
~BARA IJ 20 15 10 17 50 1. 1 1920 2ll!L 
~ 13 30 13 4S 18 4S 19 30 

VENTAUES 1337 ¡_J~,}L.._ 
lAGAlfRA 
GODAU 1. 
ULLDECONA 13 so IS40 18 10 19 so 
AlCANAR 14 os 1600 1 20 os ·-CASES AlCÁNAR 14 IS 1 20 IS - ....:.___ 
VINAROS 16 2S 

HORARIS SORTIDES DIRECCIÓ AMPOSTA 1 TORTOSA - c s A c c I C . .L-
VINAR OS 8 4S 
CASES ALCANAR 6 so 14 so IS 19 
AlCANAR 7 00 8 SS ISOO IS 26 
ULLDECONA 7 10 7 30 9 10 IS 10 IS 38 1130 
GOOAll 9 20 -lAGAlfRA 9 30 
VENTAlLES 7 17 IS 17 ·--
FREGINALS 7 JO 84S lS 30 
STA. R lUR.tUfd 740 7 SS 940 !S40 fü1_ 
VINAUOP 7 50 80S 950 lS 50 180S 
TORTOSA 800 8 lS 1. 1000 1600 18 IS 
MASDJNVEl\.GE 2JQ. ....:. I • lS¿Q___ f-:-1---AMPOSTA 800 1 9 00 1600 . 

A= Dilluns a divendres lectius curs escolar - •sortida des de l'1nstitut d'Amposta 
B = Dilluns, dimarts i d1jous lectius curs escolar 
C = Dilluns a divendres feiners S = dissabtes F = diumenges 

Horaris Rente 

Ulldecona - Barcelona Sants 

Ulldecona: 7' 19 

Ulldecona: 12'41(*} 
Aldea: 13'36 

Ulldecona: 19'05 

(*} S'ha de fer transborda l'Aldea. 

' 
Ulldecona - Valencia nord 

Circula tots els dies excepte dissabtes 
Ulldecona: 7'10 

Només circula els dissabtes 
Ulldecona: 8'18 

Ulldecona: 12'18 

Ulldecona: 13'54 

Només circula els diumenges 
Ulldecona: 18'54 

Barcelona Sants - Ulldecona 

Tarragona: 8'55 Barcelona: 10'05 

Tarragona: 14'28 Barcelona: 15'35 

Tarragona: 21 '00 Barcelona: 22 'OS 

Castelló: 8'15 Valencia: 9'07 

Castelló: 9'22 Valencia: 10' 19 

Castelló: 13'19 Valencia: 14'22 

Castelló: 14'57 Valencia: 15'53 

Castelló: 19'57 Valencia:20'52 

O = Dimecres 1 divendres lectius curs escolar· •sortida des de l'instotut d'Amposta 
Amb canvi de bus a Sta Barbara. 

Barcelona: 9'33 Tarragona: 10'37 Ulldecona: 12'18 

Barcelona: 11 '03 (*) 

HORARIS LINIA REGULAR L'Aldea: 13'01 Tarragona: 12'06 Ulldecona 13'54 
ROSELL - VINAR0S CONNEXIÓ CASTELLÓ 1 VALENCIA 
CIRCULA DE DILLUNS A DIVENDRES LABORALS 

Barcelona: 19'33 Tarragona: 20'38 Ulldecona: 22'19 

06:15 h 07:30 h ROSSELL 13:30h 18:00h (*) S'ha de fer transbord a I' Aldea. 
-

06:25 h 07:45 h LA S~NIA 13:15 h 17 45 h 

.. 07:55 h VALENTINS 13.02 h 17:32 h Valencia nord - Ulldecona 

.. 08:03 h SANT RAFEL 12:57 h 17:27h 

06:30 h 08:05 h CASTELL 12.55 h 17.25 h Valencia: 10'35 Castelló: 11 '34 Ulldecona: 12'41 

06:35 h 08:10 h ST. JOAN DEL PAS 12:50h 17.20 h Només circula diumenges 
06:45 h 08' 15 h UUDECONA 12.45 h 17' 15 h Valencia: 16' 1 o Castelló: 17' 12 Ulldecona: 18'23 
07:20 h 0840h VINARÓS 12:30 h 11·00 h -07:30 h .. r CONNEXIÓ .. 16·45 h 

Valencia: 17'00 Castelló: 17'59 Ulldecona: 19'06 

09:15 h ·- CASTELLÓ .. 15:10 h Circula tots els dies excepte dissabtes 
Castelló: 21 '04 Ulldecona: 22'04 

10:10 h -- VAL~NCIA .. 14'00 h Valencia: 20·10 

TORTOSA - AMPOSTA - LA 51\NIA - ROSSELL 
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4 Editorial 

Editorial 
Per primera vegada, tinc la satisfacció d'adrec;ar-me 
a tots vosaltres, mitjanc;ant la revista d'informació 
local, com el nou alcalde d'Ulldecona. 

Comenc;a una nova etapa per a Ulldecona i els seus 
barris amb un nou equip de govern format per tres 
grups CiU, PPC i UGI. Durant el primer any i mig, jo 
mateix seré l'alcalde i la resta deis quatre anys de le
gislatura sera la cap de llista de CiU, Núria Balagué. 

Les regidories estan repartides de la manera se
güent: 

ves, propostes i idees de cadascun de vosaltres. 

1 per finalitzar, el passat 17 de juliol van ser les elec
cions als barris. No es va fer cap procés electoral, a 
cap barri, perque les candidatures eres úniques, ex
cepte a la Miliana que hi havia dos candidats. Des 
d'aquí voldria felicitar als nous alcaldes de barrisque 
són Jose Manuel Fandos a Sant Joan del Pas, Alexis 
Agramunt als Valentins, Angel Gual al barri Castell, 
Maria Josefa Sandoval a les Ventalles i Marc Poy al 
barri de la Miliana. 

Núria Balagué Raga, la primera tinent d'alcalde i la Sempre a la vostra disposició. 

responsable de les arees d'Urbanisme, Agricultura, 
Ramaderia i Medi Natural. De la regidoria de Gover-
nació i Patrimoni s'encarrega Isabel María Salas Gon-
zález, segona tinent d'alcalde. La regidora d'Hisenda, 
Cultura i Personal d'Administració és 
Josefina Salvatella Martínez. Alberto 
Blasco Alvaredo és el regidor de Di
namització Económica, lmmigració, 
Comunicació i Sanitat, de l'area de 
Projecció Exterior, Turisme Joventut 
i Esports s'encarrega Josep Manel 
Verdú Castell i Estefania Bordes San
sano és la regidora de Benestar So
cial, Infancia, Ensenyament i Festes. 
1 jo mateix, com alcalde i gestionant 
l'area de Serveis Generals, Personal i 
Camins Rurals. 

Com tots ja sabe u, la situació del nos
tre poble i el mal estat económic no 
permet cap demora i el nou govern 
s'ha posat a treballar d'immediat, 
prioritzant una serie de punts fona
mentals i tenint molta cura deis es
cassos recursos que hi ha. Tot aquest 
treball que estem duent a terme 
diariament ens permet ser optimistes 
i oferirem una millor perspectiva, si 
és possib le a curt termini, a la gent 
del poble. 

Treballem per l'eficiencia, per ga
rantir un servei a la ciutadania de 
qualitat, millares en la gestió de 
l'admin istració local i gestionarem 
amb eficacia els assumptes munici
pals perque treballem per millorar la 
qualitat de vida al nostre municipi, 
és per aixó que us demano que tots 
aquel ls que tingueu inquietuds per 
millorar el vostre poble, tot l'equip 
de govern estem oberts a les iniciati-

Celestí Hervas 
Alcalde 

Al tres 
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L'Agrupació de Defensa Forestal 
L' ADF d'Ulldecona continua treballant per la prevenció deis 
incendis forestals i la millora de l'entorn natural. 

Durant aquests mesas, tot i rebre menys ajuts que en altres anys, varem rebre la subvenció pera la Gestió 
Forestal Sostenible de l'any 2010 amb un import total de 71.080'01 euros, podríem actuar de nou a diferents 
contrades del nostre municipi. D'aquesta manera podríem continuar realitzant la nostra tasca de prevenció 

d ' incendis forestals. 

Aquestes actuacions han estat concentrades en 5 punts del nostre terme : 

A la Serra de Godall: 

• Mil lora del camí de la Mola del Valencia, fent-lo accessible pera vehicles d 'extinció d 'incendis forestals. 

• Neteja del Barranc de les Bruixes, obrint una Línia de Defensa contra lncendis Foresta Is amb eliminació de 

restes vegetals in situ. 

• lnstal.lació d 'un diposit semi-circular de formigó armat de capacitat superior als 200.000 litres d 'aigua, al 
peu de la ca rretera TV-3314, amb t anca metal.lica perimetral i construcció d'un abeurador pera la fauna 

existent. 

Aquest punt d'aigua és operatiu per als helicopters i també per als vehicles d 'aigua terrestres deis bom

bers ( mitjan<;ant un hidrant d 'abastament ). 

Actualitat 7 

A la Serreta del Castel! d'Ulldecona: 

• lnstal.lació d'un diposit semi-circular de formi
gó armat de capacitat superior als 200.000 litres 
d 'aigua, a peu de pista amb tanca metal.lica pe
rimetral i construcció d 'un abeurador per a la 
fauna existent. 

Aquest punt d 'aigua és operatiu per als helicop
ters i també per als vehicles d 'aigua terrestres deis 
bombers ( mitjan<;ant un hidrant d 'abastament ). 

A la Serra del Montsia: 

• Neteja de la Pista Mas de Mulet - Bassa Blanca, 
obrint una Línia de Defensa contra lncendis Fores
tals amb eliminació de restes vegetals in situ. 

Joan Josep González Marín 
President ADF 109 d'Ulldecona 

Eleccions d'Alcalde de Barrí 
El passat diumenge 17 de julio! van t enir lloc 

les eleccions als 5 barris d'Ulldecona. En quatre 

d'aquests només es va presentar un candidat que 

van ser a les Venta lles, la Sra. Josefa Sandoval, als 

Va lentins el Sr. A lexis Agramunt , al Barri Castel! 

el Sr. Angel Gual, a Sant Joan del Pas el Sr. Josep 

Manuel Fandós. La Miliana va ser l'únic barri on 

s'h i van presentar dos candidats i va sortir eleg it 

com alcalde el Sr. Joan Marc Poy. 
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Nova legislatura 
L'alcalde/ssa és el/la president/a de la corporació i el/ 
la representant de l'Ajuntament. Les seves compe
téncies s'estableixen en l'article 21 de la Llei 7/1985 
de Bases de régim local, que en l'apartat s) li atri
bueix, a més, totes aquelles facultats que expres
sament li confereixen les lleis i les que la legislació 
de l'Estat o de la Comunitat Autónoma assignen al 
municipi i no atribueixen a altres organs municipals. 

Aquesta legislatura compartiran l'alcaldia Celestí 
Hervas i Picazo i Núria Balagué i Raga. Des de 1'11 
de juny de 2011 !'alcalde és Celestí Hervas i Picazo, 
i a partir del 15 de desembre de 2012 ho sera Núria 
Balagué i Raga fins finalitzar la legislatura. 
Per delegació de !'Alcalde d'Ulldecona aquests són 
els Regidors-delegats i les seves arees: 

Núria Balagué i Raga: Area d'Urbanisme, Agricultu
ra, Ramaderia i Medí Natural. 

Isabel María Salas i González: Area de Governació i 
Patrimoni. 

Josefina Salvatella i Martínez: Area d'Hisenda, Cul
tura i Personal. 

Josep Verdú i Castell: Area de Projecció Exterior i 
Participació, Turisme, Joventut i Esport. 

Albert Blasco i Alvaredo: Area de Dinamització 

ll·lm. Sr. Celestí Hervas i Picazo UGI 
Sra. Núria Balagué i Raga CIU 
Sra. Isabel María Salas i González PPC 
Sra. Josefina Salvatella i Martínez CIU 
Sr. Josep Verdú i Castell PPC 
Sr. Albert Blasco i Alvaredo CIU 
Sra. Estefania Bordes i Sansano CIU 

Económica, Comunicació, lmmigració i Sanitat. 

Estefania Bordes i Sansano: Area de Benestar Social, 
Infancia, Ensenyament i Festes. 

L'Alcalde s'ha quedat, en especial, les competéncies 
de Serveis Generals i Camins Rurals i, a més, les que 
no estan delegades en cap regidor. 

L'horari d'atenció de !'Alcalde sera tots el dies labo
rals a partir de les 11 hores. 
L'horari d'atenció al públic de l'equip de Govern 
sera tots els dies a partir de les 9 hores. 

El Ple de la corporació esta integrat per l'alcalde/ssa i 
els regidors i les regidores de l'Ajuntament i ostenta 
les competéncies que assenyala l'article 22 de la llei 
7/1985, de Bases de régim local. 

El Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona es reuneix, amb 
caracter ordinari, el primer dilluns deis mesos im
parells a les 21 hores i, amb caracter extraordinari, 
cada vegada que ho decideixi el/la president/a o ho 
demani, almenys, la quarta part del nombre legal de 
membres de la corporació. 

L'actual Ple municipal d'Ulldecona esta format per 
les 13 persones següents: 

ll·lma. Sra. Núria Ventura i Brusca PSC-PM 
Sr. Eduard Marín i Castell PSC-PM 

Sr. Víctor Vidal i Sorlí PSC-PM 

Sra. Neus Borras i Guardia PSC-PM 

Sr. Josep Rodrigo i Panisello Més Ulldecona 

Sr. Francesc Lavega i Serra Més Ulldecona 

¡ 
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Isabel Salas 
Regidora de Governació i Patrimoni 

Hola a tots els ciutadans i ciutadanes, especialment 
els que viviu al nostre terme municipal i als que ve
niu a conviure amb nosaltres de vacances, a Festes 
etc .... 

Fa menys de 50 dies que vam constituir el nou 
equip de govern, i en aquest tinc varíes respon
sabilitats. 
Els primers 18 mesos seré la 2° Tinent Alcaldessa 
i la resta de legislatura seré 1° Tinent Alcaldessa. 
Tinc la responsabilitat de les arees de Governació, 
Patrimoni. Aquestes comprenen les matéries se
güent: 

ÁREA DE GOVERNACIÓ 
- Seguretat ciutadana 
- Protecció civil. 
- Circulació. 
- Vigilancia rural. 
- Cementiris. 

ÁREA DE PATRIMONI 
- Conservació i promoció del patrimoni arquitec
tonic i del patrimoni natural. 

També formo part deis següents organismes: 
Agrupació de Defensa Forestal : 
Isabel María Salas González 

Consell d' Administració de la Societat Privada 
Municipal Ulldecona Activa, S.L.U.: 
Celestí Hervas Picazo 
Núria Balagué Raga 
- Isabel María Salas González 
Josefina Salvatella Martínez 
Josep Verdú Castel! 
Josep Beltran Fuentes 
Domingo Pomada Castel! 

Fira d'Ulldecona: 
President:: Celestí Hervas Picazo 
Director: José Alberto Blasco Alvaredo 
- Isabel María Sa las González 
Estefania Bordes Sansano 
Víctor Vidal Sorli 
Francesc Antoni Lavega Serra 

Fundació "Ulldecona": 
L'Alcalde: Celestí Hervas Picazo 
Núria Balagué Raga 
José Alberto Blasco Alvaredo 
Estefania Bordes Sansano 
- Isabel María Salas González 
Núria Ventura Brusca 
Eduard Marín Castell 
Neus Borras Guardia 
Josep Rodrigo Panisello 

lnstitut Municipal d'Esports: 
Celestí Hervas Picazo, President 
Josep Manel Verdú Castell, Vice-president 
Núria Balagué Raga (CIU) 
- Isabel María Salas González (PP) 
Eduard Marín Castell (PSC-PM) 
Josep Rodrigo Panisello (+U-AM) 

Jo com sabeu la gran majoria, ja vaig ser reg idora 
la passada legislatura, vaig intentar ser rea list a i 
dir les coses pel seu nom, amb aixo era i sóc cons
cient que em creava amics i enemics, pero tot allo ~ 
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que des de el meu grup (PPC) vam creure que era bo 
sempre ho vam aprovar, també vaig ser crítica per
qué veia coses que no em quadraven, creia que n'hi 
havien coses que es podien fer d'una altra manera 
pensant amb les persones i no amb interessos par
tidistes. 

Ara ha comen<;at una nova etapa, personalment 
tinc molta il·lusió pero també em sento decepcio
nada perqué al entrar a governar he trobat inclús 
el que no m'esperava, esta tot pitjor del que ha
via imagina't. Va haver una manca molt important 
de gestió per part del antic equip de govern (PSC i 
ERC), apart de la situació económica especialment 
per la mala gestió en la que estem a l'ajuntament 
que es inclús pitjor del que jo vaig dir en campanya 
electoral, ja que des de la Empresa Societat Privada 
Municipal Ulldecona Activa, SLU. apart de que en
guany té unes pérdues de 140.138,08 euros, tenim 
dos préstecs un de 1.300.000 euros, el qual s'acabara 
de pagar el 30/09/2.026 i l'altre de 90.000 euros, 
deis quals encara no s'ha pagat res d'amortització. 
Perqué us die el de la E.S.P.M.U.A., SLU. (Empresa 
Societat Privada Municipal Ulldecona Activa, SLU). 
Per informar-vos i perqué el meu Partit vam dir que 
faríem una auditoria. La legislatura passada no van 
ser ni transparents ni clars, ja que no ens van donar 
casi informació, malgrat que la demanavem reite
radament. Ara hem vist la situació i tenim els núme
ros, dir-vos que renunciem a fer la auditoria per dos 
motius, perqué no ens podem permetre gastar-mos 
els diners que implica fer-la i perqué tenim tots els 
comptes, els hem mirat i estan clars, el que no esta 
ciar és la manca i mala gestió de les arees, en totes 
hi ha pérdues. 

Dir-vos que ja hem pres decisions l'equip de go
vern, per sanejar i gestionar bé el que és de tots, 
la E.S.P.M.U.A., SLU., aquesta no la podem treure ni 
fer suspensió de pagaments ja que portem dos anys 
amb pérdues, perqué l'ajuntament no pot assumir 
els préstecs que té l'empresa, per la mala situació 
económica de l'ajuntament. Pero el que si que po
dem fer és gestionar-la molt millor, s'han pres de
cisions, com que ni aquest any ens farem carrec de 
fer el vi, ja que ens costa diners a tots els ciutadans, 
s'estant fent gestions per millorar tot el que es feia 
des de !'Empresa, us anirem informant. 

Dins de la meva area de governació comentar-vos 
que som conscients de la inseguretat ciutadana que 
hi ha al nostre municipi, estem fent tot el que esta 

al nostre abast amb la Policia Local, amb els Mossos 
d'Esquadra, amb la Guardia Civil i inclús en alcaldes 
de pobles ve"ins, ja que al ser frontera amb la Co
munitat Valenciana i canviar els cossos de seguretat, 
tenim que intentar treballar al maxim conjuntament 
i que d'aixó no s'aprofiten els que roben. Vull infor
mar-vos que han ingressat a la presó tres ciutadans 
que van entrar a robar al Barri Castell a casa de Cin
ta, en pau descanse, el qual vull aprofitar una altra 
vegada des de aquí, el nostre condol als seus fami
liars en nom de tot l'equip de govern i de tots els fal
duts i faldudes. Informar-vos també, que hi ha a la 
presó quatre persones més, que van estar implicats 
en més de quaranta robatoris per la nostra zona. 

Hem comen<;at a treballar per la seguretat en Fes
tes Majors hi hauran efectius als carrers del po
ble tant de Policies Locals, Protecció Civil i Mossos 
d'Esquadra, vetllant per la nostra seguretat. Apro
f ito fent una crida a la participació amb pau, seny 
i responsabilitat, en les Festes Major i desitjar-vos a 
tots unes bones Festes. 

Vull informar-vos que properament es pintara de co
lor gris la vorada, on estan situades les plantes, de 
l'Avinguda Ramon Salomó i el motiu és perqué es 
podra aparcar a la dreta i a !'esquerra en cada sentit, 
també vull informar-vos que al carrer Sant Antoni es 
podra aparcar cada més a un cantó tal com indica la 
senyal que hi ha a la pared. Referent a la senyal itza
ció del poble també estem treballant, molt pron-te 
es senyalitzara. 

A partir d'ara si algú te que demanar tallar el carrer 
per qualsevol motiu ho ha de presentar al registre 
d'entrada i ha de ser mínim 48 hores habils. L'imprés 
el podeu trobar a la web del ajuntament, al retén i 
al registre (1º planta). 
1 per acabar dir-vos que si teniu qualsevol pro
blema que penseu que us podem ajudar des de 
l'ajuntament, l'equip de govern estem a la vostra 
disposició, i si per qualsevol cosa no us podem rebre 
al instant, deixeu el vostre nom i teléfon i en po
ques hores ens posarem en contacte amb vosa ltres, 
el meu e-mail és isalas@ulldecona.cat. 

Moltes gracies per la seva confian<;a i estic a la seva 
disposició. 

Isabel Salas González 
Regidora de Governació i Patrimoni 

Educació 

Centre Obert 11Lúdik'' 
SETMANA SANTA AL "LÚDIK" 

El dimarts 26 d 'Abril els nens/es del Centre Obert 
i els iaios/es de l 'Espai de Respir van realitzar una 
activitat conjunta molt t ípica de Setmana Santa: 
les mones. Els més petits i els més grans es van 
unir per tal de preparar quasi unes 80 mones que 
van fer la delícia deis més petits i deis més grans. 
Cadascú va aportar el seu granet d'arena rea lit-

zant una trobada intergeneracional. Un cop van 
acabar de fer les mones , van fer el tast a les mo
nes realitzades i per finalitzar els més petits van 
cantar un conjunt de can<;ons als més grans.Va ser 
una activitats on van participar quasi 30 nens/es i 
35 iaios/es. Fins l 'any que ve!!! 

11 
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VISITA DELS BOMBERS AL "LÚDIK" 

Educació 

TROBADA DE CENTRES OBERTS A DELTEBRE. 

El passat 23 de juny es va fer a Deltebre la novena Tra
bada de Centres Oberts de les Terres de l'Ebre que va 
comptar amb la participació deis centres d' El Castell 
d'Amposta, L'Oliveta de Santa Barbara, Centre Obert 
" Lúdik" d'Ulldecona, el Xirinxina de Roquetes, el Sant 
Francesc de Tortosa, el de Sant Caries de la Rapita i els 
centres oberts Sarabastall i Delta-Xic de Deltebre. A la 
trabada van participar prop d'un centenar d'infants 
usuaris deis centres oberts, a més de personal educa
dor, monitors i monitores. 

La jornada va comen~ar a I' Ajuntament de Deltebre 
amb un acte de benvinguda a carrec de la Directora 
deis Serveis Territorials de Benestar i Família, Manolita 
Cid i la regidora de Pol ítica Social i Salut, Sonia Berto
meu. La resta de la jornada va transcórrer a Riumar, a 
Planet Delta, on es van programar diferents activitats 
lúdiques i d'aventura: Kayak, perxar, jocs tradicionals, 
tir amb are i visita al nou espai Món Arena Park. La tra
bada va estar organitzada pels centres oberts partici
pants i compta amb la col·laboració deis ajuntaments 
de Deltebre, Amposta, Santa Barbara, Roquetes, Tor
tosa, Ulldecona i Sant Caries de la Rapita, i també deis 
Serveis Territoria ls de Benestar Social i Família de les Te
rres de l'Ebre que finan~a el despla~ament deis xiquets 
i xiquetes. També col-labora el Col.legi d'Educadores i 
Educadors Socials de Catalunya. 

El passat 23 de maig els bombers del Pare de Bom
bers d'Ulldecona van fer una visita al Centre Obert 
"Lúdik" per tal d'explicar als més petits de la po
blació quina és la seva feina. Els nens/es van quedar 
molt sorpresas , ja que els bombers van venir fins i 
tot amb el seu camió. 

Els nens/es encuriosits per la feina deis bombers van 
rea litzar moltes preguntes sobre la feina i els instru
ments que utilitzaven els bombers en la seva feina 
diaria. També van deixar provar la manega d'aigua 
i van realitzar un simulacre. Tots els nens/es del Cen
tre Obert Lúdik s'ho van passar molt bé. 

Educació /Cultura 13 

Xerrades 11Revetlles amb 
precaució" 
- 3 Sessions CEIP 
- G Sessions IES 

IES (Carme Estellé) 
• 1 er. ESO (1) 15,30 h. 
• 1 er. ESO (2) 1 G,30 h. 
•2on.ES0(1) 15,30h. 
• 2on. ESO (2) 1 G,30 h. 

CEIP (Chelo) 
• 2on (1) 
• 2on (2) 
• 4t (1) 
• 4t (2) 
• Ge (1) 
•Ge (2) 

09,00 h. 
10,00 h. 
12,00 h. 
09,00 h. 
10,00 h. 
12,00 h. 

Total sessions: 9 

14 de juny de 2011 
14 de juny de 2011 
1 G de juny de 2011 
1G de juny de 2011 

7 de juny de 2011 
7 de juny de 2011 
7 de juny de 2011 
8 de juny de 2011 
8 de juny de 2011 
8 de juny de 2011 

Ulldecona, 12 de maig de 2011 

......... ........ . ........................ ········· ........ ....... ..... .... ....... ........ ............................... ........ . ........... . 

Els nostres ''Jóvens" de 90 anys 
Per 1Ga vegada, l'Associació de Jubilats i Pensio
nistes d'Ulldecona i Barris ha homenatjat els socis 
i socies que enguany han complert noranta anys. 
Aquest emotiu acte va tindre lloc el passat 12 de 
juny al Pavelló municipal ambla presencia de les au
toritats locals. 

Els veterans del 2011 han estat: 

María Ansón 
José Carapuig Nofre 
Josefa Fabra Poy 
Rosario García Meseguer 
María lbánez 
Josefa Prades Ferré 

José SauchTomás 

A l'inici de la festa, es va lliurar als homenatjats una 
placa commemorativa i un ram de flors. A continua
ció, més de GOO socis de l'entitat van poder gaudir 
d'un apetitós berenar i, com no, del ball que va 
amenitzar la vetllada. 

Val dir, que per l'Associació és una satisfacció poder 
fer aquest bonic reconeixement a tots aquests so
cis que, després d'una vida !larga i p lena, continuen 
formant part del nostre col ·lectiu amb la mateixa vi
ta litat i il· lusió. Per molt anys! 

La Junta del Casal 
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Conferencia sobre la figura de 
Manuel Sales i Ferré 
El President de l'lnstitut d'Estudis Catalans imparteix una con
ferencia sobre la figura de Manuel Sales i Ferré en el marc de la 
commemoració del centenari de la seva mort 

El passat dia 26 de maig la sala d'actes de l'lnstitut Sa
les i Ferré va quedar menuda per acollir el públic assis
tent a la conferencia que va impartir el President de 
l'lnstitut d'Estudis Catalans, el Doctor Salvador Giner, 
amb el títol "L'aportació de Manuel Sales i Ferré a les 
Ciencies Socia Is". 

L'acte es va celebrar en el marc de la commemo
ració del centenari de la mort de Manuel Sales i Fe
rré. L'Ajuntament d'Ulldecona, el Centre d'Estudis 
d'Ulldecona i l'lnstitut Manuel Sales i Ferré van consti
tuir l'any passat un grup coordinador pera organitzar 
aquests actes commemo
ratius. En l'organització 
d'aquesta conferencia es 
va comptartambé ambla 
col·laboració de l'lnstitut 
d'Estudis Catalans, 
l'Associació Catalana de 

Sociologia i l'entitat Jo
ves en Sociologia. 

A part del ponent de la 
conferencia, en l'acte van 
intervenir també la jove 
socióloga ulldeconenca 
Sílvia Casola,que va pre
sentar i introduir el con
ferenciant, l'alcaldessa 
en funcions Núria Ventu
ra, la directora de l'lnstitut, Pilar Aparicio, i el President 
del Centre d'Estudis d'Ulldecona, Josep Romeu. Tots 
ells van destacar la importancia de la figura de Sales i 
Ferré i la necessitat de reivindicar-ne l'obra. 
Durant més d'una hora, el Doctor Giner, també so
cióleg, va desgranar tant els aspectes academics de 
la figura de l'il·lustre ulldeconenc com aspectes més 
personals de la vida de Sales i Ferré. Així Giner vaco
men~ar la seva conferencia situant Sales i Ferré en el 
context historie en que va viure per a passar a exposar 
quines van ser les seves aportacions a les Ciencies So
cials en general i la Sociologia en particular. 
El Doctor Giner va exposar com en un moment historie 
fortament polititzat Sales i Ferré va reescriure i rein
terpretar l'evolució de la humanitat basant-se en els 

descobriments de Charles Darwin i la seva teoria de 
l'evolució. Aixó el va dur a ser reconegut a nivell in
ternacional. Pero Sales i Ferré és sobretot conegut per 
ser considerat !'impulsor de la sociologia a Espanya, el 
primer socióleg. El Doctor Giner va explicar com la si
tuació universitaria a la Catalunya del moment explica 
que Sales i Ferré desenvolupés la seva carrera acadé
mica a Madrid i Sevilla. De fet, la primera catedra de 
sociologia a Espanya, creada el 1898, va ser la de Sales i 
Ferré i, a la vegada, una de les primeres d'Europa. 

A continuació el conferenciant va repassar la biblio
grafia de Sales i Ferré i 
va propasar de publicar
ne una antologia amb 
els articles més signifi
catius. 
Finalment el Doctor Gi
ner va explicar quina és 
la importancia avui de 
la Sociologia i les Cien
cies Socials, adre~ant-se 
sobretot al públic assis
tent més jove tot reivin
dicant la importancia 
d'aquestes disciplines 
en una societat canviant 
i moderna. En aquesta 
part de la conferencia 

Giner va tractar temes d'actualitat i va remarcar la im
portancia de l'educació i la formació per a un millor 
desenvolupament personal i social. 
Pel que fa a la seva relació amb Ulldecona, Giner va 
explicar com Sales i Ferré mai va trencar el vincle amb 
la seva terra natal establint la seva residencia en els 
últims anys de la seva vida a la població de Vinarós, 
on morí el 1910. També va explicar un aspecte poc co
negut de la personalitat del socióleg, el de la seva afi
ció per la natura. Aquesta afició el va dur a coneixer 
a fons els voltants de la nostra vila en caminades que 
feia sempre que venia a Ulldecona. Es coneix que fins i 
tot a vegades, quan era Catedratic a Sevilla, havia im
partit docencia enduent-se els alumnes d'excursió, fet 
poc habitual a l'epoca. 

Cultura 15 

La conferencia va finalitzar amb interessants interven
cions del públic. 
El grup coordinador de la Commemoració del centena
ri de la mort de Sales i Ferré celebra l'exit d'assistencia 
a la conferencia i el to planer, pero rigorós alhora, de 
la intervenció feta pel Doctor Giner que en tot mo
ment va mantenir l'interes del públic. També celebra 

l'interes de l'lnstitut d'Estudis Catalans en donar a 
coneixer la figura i obra de Sales i Ferré i confia que es 
pugui desenvolupar alguna acció en aquest sentit en 
els propers anys. 

Grup Coordinador Centenari Sales i Ferré 

Casa d'Oficis Pinzellades de Natura 
Actuacions dutes a terme. 

El dia 14 d'abril de 2011 els 10 alumnes de la Casa 
d'Oficis de pintura de l'Ajuntament d'Ulldecona, van 
entrar en la segona fase del curs de formació, finan~at 
pel Servei d'Ocupació de Catalunya en el marc del pro
grama Noves Cases per a Nous Oficis (projecte lmpuls 
- Treball) i cofinan~ada pel Fons Social Europeu,de sis 
mesos de durada, i per tant van comen~ar el seu con
tracte com alumnes -treballadors. 

Des d'aquesta data s'han dut a terme diferents ac

tuacions que estaven programades per al curs, entre 
aquestes remarquem: 

pintar l'Ajuntament d'Ulldecona, l'Ermita de la Pietat i 

en aquests moments s'esta portant a terme el mante
niment de pintura de tot l'edifici dedicat a preescolar i 
cicle Inicial del CEIP" Ramón i Cajal" d'Ulldecona. 
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Jove coneix-te!! 
El passa't 29 de maig l'Associació Juvenil Jóvens fal
duts va realitzar l'activitat Jove Coneix-te! ! ! La par
ticipació va ser molt elevada , ja que vam omplir el 
bus. Aquest projecte va ser presentat a la Regidoria 
de Joventut, la qual ens va subvencionar la totalitat 
del projecte. 

Ulldecona és una població amb un gran patrimo
ni cultural i volíem que els joves de la població co
neguessin mitjan~ant una jornada tot aquest pa
trimoni. Hem de coneixer el que tenim a casa per 
tal de sentir-mos identificats amb el nostre patri
moni i volem que els joves coneguen el patrimoni 
d'Ulldecona. 

Des de l'Associació Juvenil Jóvens Falduts volíem que 
tots els joves de la població poguessen gaudir d'un 
día en que es podien visitar tots aquells llocs identifi
catius de poble i així poder coneixer llocs que no han 
visitat mai. Aquesta activitat és va realitzar durant 
tot el diumenge. Les visites van estar realitzades per 
les Guíes Turístiques de l'Ajuntament d'Ulldecona. 
Moltes gracies perla vostra col ·laboració! ! ! 

L' activitat es va realitzar el día 29 de Maig a partir 
de les 10h. Aquest va ser el programa del día: 
10h Sortida des de la Pla~a Catalunya. 

10:15 Visita Guiada al Castell d'Ulldecona. 
12h Visita guiada al Centre d'interpretació i Les pin
tures rupestres 
14:00 Dinar a l'Ermita. 
16:30 Visita Guiada a les Oliveres Mil·lenaries. 
A les 18h sortida cap a la Pla~a Catalunya i finalitza
ció d'activitat. 

A veure si per l'any vinent podem realitzar moltes 
activitats d'aquest caire. Moltes gracies a tots per 
haver assistit! ! ! 

Cultura 17 

L'Esplai 11Associació de gent gran" 
L'Esplai va celebrar la Festa del XXVII aniversari, el 
passat 28 de Maig. Amb aquest motiu es van reunir 
al Pavelló cobert més de sis centes persones entre 
socis, autoritats i convidats deis Esplais d' Alcanar, 
Amposta, Godall, La Sénia, Tortosa i del Casal de Ju
bilats i Pensionistes d'Ulldecona i Barris. 

L'acte es va iniciar amb un parlament del President de 
l'Esplai, Sr. Agustí Royo, que va donar la benvinguda 
a autoritats, delegada de La Caixa, representants deis 
Esplais mencionats i socis de la nostra entitat. 

Seguidament, es va iniciar l'homenatge als socis de 
més edat, als quals el President va dedicar unes sen
tides paraules. Els socis homenatjats aquest any, tots 
de 90 o més anys, als que se'ls va lliurar una placa 
commemorativa, són: 

El matrimoni José Sauch Tomás i Josefa Prades Ferré; 
Joaquina Barrera Romeu, Ramón Blanchart Redón, 
José Carapuig Nofre, Rosario Meseguer García, i Isa
bel Segarra Calduch. 

Després, la Regidora de Benestar Social, Sra. Neus 
Borrás, va dirigir als presents una cordial salutació. 

L'homenatge es va tancar amb unes paraules del 
President i, seguidament, es va oferir un berenar als 
assistents. L'acte es va acabar amb un animat ball 
amenitzat pel conjunt Los Iberia. . 

Amb !'arribada de l'Estiu la majoria d'activitats que 
es fan a l'Esplai, podríem dir que han anat de va
cances. Al final de Juny s'han interromput la Gim
nastica, el loga, Ball de Saló, Manualitats, Pintura i 
lnformatica. 

Aquesta temporada a les activitats habituals s'han 
afegit el loga i el ball de Saló. Ara esta en estudi 
oferir també peral darrer trimestre de l'any, un ta
ller d'angles i un curset de Teórica i Practica de la 
Pintura. 

Totes aquestes disciplines han gaudit d'una nom
brosa participació i tornaran després de l'estiu. 
Les activitats que es fan a l'Esplai van adre~ades 
principalment als socis de l'entitat, pero, en algunes 
també hi poden participar persones no sacies. 
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Biblioteca popular Ulldecona 

l 
•fi¡ F<er carnesteltes fa/tres centes Jrs/ressats · l?resentacfé ex¡esfcfé 

a corree Je la <Jem¡an¿¡fa VaJecentes ·rrnc un lle¡ a la tau/eta Je nrt· 

fix¡esfcfé: !!Januel $oles r 'Ferré, un 

Reme avan;at al seu tem¡s 

Al tres 
Exposició: Joan Maragall, el poeta extasiat 
Panera cu ltural 
Hora del conte "Contes de gossos" 

Exposició de la IX Setmana del Llibre Infanti l i Juveni l: Territoris fantastics 

Taller de reciclatge amb Angels Querol 
Reunió deis diferents grups de lectura: infantils, juvenil i adults 

Parlem de !l ibres tots els dijous a les 11 : 1 O a Rad io Ulldecona 

c.. 

1 tu vol rtº · · · de p, art·s ~a 1C1par en alguna act1v1tat? Només ca l que mires l'agenda mensual i vingues en moltes ganes 
1c1par en tot el que fem ! ! 

Cultura 

La MCit1ldCI és una bona notCI amb poders 
com la Telektnests que 11 permet moure obJectes. 
M~11da des de pet1ta és una nena moH tnteHt~ent, 
pero els seus pares no aprecten que la seva ftña: és superdotada 
Un ~1a:t el pCire de Matílda dec1de1x portar-la a l'escola:, · 
1 alla conetx a lCI senyoreta Honey (una. ~ran mestra que 
a.precta le~ seves qua.lfta-ls) ta la dtrecfora Trcrnchbull 

19 

(una enersumena com els seus pares que es dedica a. , ' 
llenQCir les nenes per les trenes). ~ 

~,., 
n======~~--:~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ ~ 
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Personatges plens d•aventures i 
expertencies t"estan esperant per 

compartir-les amb tu. 

Cultura 

Gaudeix aquest estiu d'una bona lectura 
que et portara a nous mons. 
en els que trobaras suspens, emoció, 

intriga# ns.ses, llagrimes, imaginad~ ... 
Vet aquí una petita seleccló del que hem Uegit: 

LlEmperadriu deis eteris 
AnnaFrank 

Laura i els angels 
Les veus de mart 

J<afka i la nina que s•en va anar de viatge 
Elhobbit 

l 

Cultura 

CONNECTA AMB LA BIBLIOTECA!! 

Web: http://1v1v1v.11lldeco11a.cat/ seccio/ biblioteca 
Facebook: https:/ / 1JJ1JJJvjacebook.co111/ biblioteca1dldeco11a 
Bloc: http://bibliotecaulldecona.blogspot.com 
Crups de lectura: http://gr11psdelect11ra.blogspot.com 
S uperlectors: http:/ / superlectorsttlldecona. blogspot. com 
Iss111chttp://issi111.com/ bibtd!decona 
Picasa: https:/ / picasaiJJeb.google.com/ bib/iotecaulldecona 
Flickr: http:/ / 1JJJ/JJJJ.jlickt: com / people / biblioteca11lldeco11a 
YouT11be: http://1JJ1JJwyo11t11be.com/ francisfero 
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Cale11dali: https:/ / JJJJJJJv.google.com/ calendar/ embed?src=biblioteca%40ulldecona.cat&ctz=E11rope/ Madrid 

Vols formar part d'algun deis grups de lectura? 
Vine i t'informarem!! ! 

Orfeó Ulldeconenc 
L'Orfeó ulldeconenc, continua amb les variades acti
vitats culturals i musicals que ha portat a terme du
rant els mesos de Maig i Juny de 2011, i de les que es 
dóna puntual compte a la "Revista Ulldecona" pera 
coneixements de socis i afeccionats. 

El dissabte dia 21 de Maig i dintre de les XIX Jornades 
de Cultura Cata lana va sortir tot l'Orfeó pera realitzar 
la típica cantada de "Caramelles" per tot el poble, que 
es porta a terme per aquestes dates des de ja fa molts 
anys, sempre que el temps ens acompanye. 

A les 22,00 hores vam comen~ar la primera audició a 
les portes de l'Ajuntament, ambla presencia de lama
joria de regidors i amb gran quantitat de gent que ens 
va segu ir, continuant a cadascuna de les cases que ho 
van demanar. Es va fer un seguit d'actuacions molt di
verses i originals com era cantar a les terrasses de tres 
bars, a uns nens de primera comunió, com un regal 
deis pares, a cases particulars de tota la vida, així com 
a una cantaire convalescent d'una intervenció, amb un 
total de nou llocs. 

Al finalitzar cap a les 00,30 hores i al nostre petit lo
ca l social vam fer una degustació de xocolata amb un 
bon assortit de dol~os i pastes diverses pera cantaires 
i acompanyants que van ser fins al final. 

El dissabte dia 28 de Maig, proposat per la Delegació 
de les Terres de l'Ebre de la Federació Catalana de les 
Entitats Corals i organitzat per nosaltres va tenir lloc 
al teatre "Orfeó Montsia" a les 19,00 hores un deis 
Cicles de Concerts Comarcals anomenat "EBRE CO
RAL-2011 ", en el que van participar la Coral "IUBILO" 
d'Alcanar, dirigida per Josep Alcoverro, Cor de la Lira 
Ampostina d'Amposta, dirigit per Núria Francino, Or
feó Tortosí de Tortosa, dirigit per Andreu Ferré i Orfeó 

Ulldeconenc, saviament dirigit, com sempre, per Do
lors Sanjuán. 

Cada Coral va interpretar tres peces del més selecte del 
seu repertori amb grans aplaudiments deis assistents, 
acabant amb tres peces cantades alhora per totes les 
Corals com a Cant Comú, dirigida cadascuna per un 
director o directora. 

Al final del concert es va oferir un refrigeri molt com
plet composat per viandes diverses, begudes i dol~os 
com a sopar fred, per a tots els cantaires i acompan
yants diversos, servit a les dependencies de la Llar de 
Jubilats i Pensionistes, que va fer les delícies de tothom. 

El diumenge dia 12 de Juny vam celebrar la nostra fes
ta de després de la cantada de "caramelles", com tots 
els anys per aquestes dates, i a l'Ermita de la Pietat. 
Ens vam reunir fins a una seixantena de persones en
tre cantaires, acompanyants i socis que s'hi van afegir, 
comen~ant perla típica degustació de "musclos", pre
via al dinar, i després seguint amb entremeses variats, 
paella feta per nosaltres, i fruites, begudes i dol~os. 
Després va venir, com no, el cant que és el que ens 
agrada i sabem fer per a delectar els acompanyants 
durant bona part de la tarda, fins a l'hora de l'adéu 
i el comiat amb la promesa de tornar-hi l'any que ve. 

Donem avui per acabades i resumides les activitats de 
l'Orfeó de Maig i Juny, encoratjant a tots i totes i els/ 
les que vulguin venir a cantar, que seran ben rebuts i a 
més que ens ho passem molt bé. 

Finalment, com sempre, agrair a tots els que escolten 
els nostres concerts perque la seva presencia ens dóna 
for~a per continuar. Moltes gracies a t othom. 

LA JUNTA DIRECTIVA 
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Ciclisme 
El ciclista d'Ulldecona Pau Millan, que corre a les fi
les de l'equip Labruixeta-Almassora, es va adjudicar el 
passat 18 d'abril el mallot provincial de la copa Man
rubia, una prova de les més importants del calendari 
cadet, ja que hi participen els millors corredors d'arreu 
d'Espanya. 

Aquest any la primera etapa es va disputar a la locali
tat de Segorbe, amb un recorregut de 55km, en la que 
el corredor va patir una caiguda que el va apartar deis 
llocs capdavanters de la carrera i el va fer perdre uns 3 
minuts a la classificació general. 

La segona etapa es va celebrar a Onda amb una dis
tancia de SOkm, en la qual Pau va arribar amb el pri
mer grup. 

La tercera de les etapes es va disputar a Xilxes, amb 
una contrarellotge per equips de 1 Okm on el seu equip 
va quedar en sext lloc. 

La quarta etapa i reina de la volta, va tenir lloc a la 
Vall d'Uixó, amb un recorregut de G2km, deis quals 
només sortir hi havia el premi de muntanya, situat al 
Marianet en el qual la carrera es va trencar en dife
rents grups. El ciclista d'Ulldecona, va arribar al primer 
grup cosa que li va permetre avan~ar uns quants llocs a 
la classificació general i assegurar el mallot provincial. 

La quinta etapa es va disputar a Almassora a un circuit 
semi urba de 1 Skm, totalment pla, on els corredors 
van donar 4 voltes. Durant tota la carrera es va rodar a 
una gran velocitat pero no es va trencar el pilot ja que 
era tota plana i els corredors tenien forces. 

1 per a finalitzar la copa, es va disputar una cronoes
calada de Skm amb rampes de fins al 19% a la ciutat 
de Betxí. 

El corredor, es mostrava content despres d'haver acon
seguit el mallot provincial pero també una mica insa
tisfet ja que la caiguda del primer dia el va apartar deis 
primers !loes de la classificació general. 

Actualment, el corredor d'Ulldecona es troba entre
nant pera disputar a principis d'Agost la XXVIII Vol
ta al Baix Aragó. 

········································································································································································································································· .............. . 

24h. de Futbol Sala Femení a 
Ulldecona 
El 2 i 3 de juliol al pavelló 
L'equip SECTA DE PRENDES campiones de les 
Primeres 24 Hores de Futbol-Sala Femení a Ull
decona. Amb el lliurament de premis per part 
del membres de l'organització, Núria, Sandra, 
Xavi i Ramon juntament amb els Regidors de 
l'Ajuntament d'Ulldecona Albert Blasco i Jo
sep Verdú i el President del Consell Esportiu 
Josep Rodrigo finalitzen les primeres 24 hores 
de Futbol Sala Femení a Ulldecona. 
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Club Twirling d'Ulldecona 
Els passats dies 18 i 19 de juny es va celebrar el Cam
pionat de Catalunya de Twirling Base al pavelló de 
Camarles. En una amplia representació del Club 
Twirl ing Ulldecona, es van aconseguir uns magnífics 
resultats,gracies a l'esfor~ i la constancia de les nos
tres atletes. Cal destacar la presencia del nou regidor 
d'esports d'Ulldecona, Josep Verdú, que entre altres 
autoritats de la zona, van fer !'entrega deis trofeus als 
guanyadors. El Club Twirl ing Ulldecona va participar 
en diferents categories i modalitats,aconseguint els 
següents resultats: THERESE CORREA Ga en benjamí 
femení. DIANA POPA 1 a i campiona de Catalunya en 
juvenil femení. ERIKA MAYOR 1 a i campiona de Ca
talunya en categoría júnior femení. LAURA LOPEZ 

2a i subcampiona de Catalunya en categoría senior 
femení. ELENA POPA 4a en cadet femení. També 
CRISTINA NEGREA i LARISA NEGREA campiones de 
Catalunya en parelles benjamí i en la mateixa cate
gori'a van aconseguir un Ge lloc THERESE CORREA i 
AMIRA GRIGORIU. Aixi com un Ge lloc el jove equip 
categoría infantil. 

Si us agrada el Twirling informeu-vos als telefons 
G93042383 o al G4G81815G. També podeu visitar la 
pagina web: twirlingulldecona.net1G.net 

La Junta 



24 E sports 

Escales Esportives Municipals 
Aquí teniu la informació de les activitats de les Es
coles Esportives Municipals 2010-2011 .Podeu Trobar 
més informació a la pagina web : www.ulldecona. 
cat (Apartat Esports); també al Facebook www.fa
cebook.com/esportsu l ldecona 
i a la pagina web : www.cemontsia.cat 
• Resultats de les Competicions de Basquet i 

Futbol-Sala. 
• Resultats de les Finals Territorials de Tennis de Tau la. 
• Diada local de Basquet 
• Diada local de Futbol-Sala 
• lnformació Activitats d'estiu : @Lúdik ; Cuca i Es-

ports i Campus Esportius 2011 

Les Escoles Esportives Municipals, col·laboren en 
l'organització de les competicions deis Jocs Espor
tius Escolars de Catalunya i en l'aplicació del Pla Ca
tala de l'Esport a l'Escola, juntament amb els centres 

d'ensenyament escola Ramon y Cajal i l'les Manuel 
Sales i Ferré. 

El dissabte 9 d'abril de 2011, al Pavelló Municipal 
d'Esports d'Ulldecona, trobada i Fase Territorial de 
Tennis de Taula individual i per equips di ns deis Jocs 
Esportius Escolars de Catalunya 2010/2011.Una altra 
jornada d'esport escolar amb exits esportius a nivell 
local , amb el lliurament de medalles per part de 
Núria Ventura Alcaldessa d'Ulldecona i de Josep 
Rodrigo President del Consell Esportiu del Montsia 
finalitza aquesta Trobada Territorial de tennis de 
taula, felicitar a tots els jugadors i jugadores parti
cipants, i especialment als jugadors/res locals, tam
bé felicitar als entrenadors Marc i Jordi , agrair als 
dinamitzadors/res, Monitors/res i jugadors/res del 
Club Joventut d'Ulldecona perla col·laboració a ni
vell arbitral i fins la propera competició. 

Recull Fotografic Finals Territorials de Tennis de Taula 
• Competició Individual 

Categoria BFM Categoria AM 

Categoria IF Categoria IM 
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Categoria CM 

• Competició Equips 

Categoria BFM Categoria AM 

Categoria IM Categoria CF 

Categoria CM General Competició 
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Recull Fotografic Escales Esportives Municipals 2010/2011 
Grups Tenis Taula 

Grup P-3 P-4 Psicomotricitat 
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Grup Futbol-Sala Benjamí 
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Grup Futbol-Sala Aleví B Grup Basquet Benjamí 
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Grup Basquet Cadet 
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Club Twirling La Vie d'Ulldecona 
Després d'un període de durs entrenaments i un llarg 
temps de sacrifici els nostres atletes estan duent a 
terme una temporada magnífica. Una temporada 
que acabara i donara pas a la següent al Campionat 
d'Espanya per Clubs que es realitzara a Ulldecona els 
propers 17 i 18 de desembre tal com la FETB-AEBD i 
el Consell Superior d'Esports han aprovat i ratificat. 

Resultats a les Competicions 
Els atletes més grans del nostre club es van traslla
dar a la capital Murciana els dies 28 i 29 de maig 
per tal de realitzar una de les competicions més im
portants, el Campionat d'Espanya de Twirling. Al la 
es van reunir més de 16 clubs vinguts de diferents 
comunitats autonomes (Catalunya, Múrcia, Madrid, 
Castella i Lleó .. . ) i el nostre club va assolir e ls se
güents resultats: 

lndividuals Juvenil Femení de 2a Divisió: 2a Diana 
Elena Danciu, subcampeona d'Espanya I 3a Mayra 
Estefanía Luís I Sa Denisa Budan / 6a Laura Elena 
Pastean/ 14a Lorea Fernández. 

lndividuals Júnior Femení de 2a Divisió: 1 a Andreea 
Georgiana Pasea, campiona d'Espanya, 2a Sofía Jaz
mín Luís, subcampiona d'Espanya. 

Individual Júnior Masculí de 2a Divisió: 4t Marc Jaime. 

Individual Senior Femení de 2a Divisió: 
3a Gemma Muñoz. 

Individual Juvenil Femení de 1a Divisió: Sa Natalia 
Ropero/ 8a Ana Maria Paun. 

Individual Senior Masculí de 1a Divisió: 1 r Joan Dí
dac Román, campió d'Espanya. 

Parelles Júnior de 1a Divisió: Sa Sofía Luís i Andreea 
Pasea/ 6a Denisa Budan i Ana Paun / 7a Diana Dan
ciu i Mayra Luís/ 1 Oa Lorea Fernández i Marc Jaime. 

Equip Júnior "A": 4t classificat. 

Equip Júnior "B": 2n classificat i subcampió d'Espanya. 

Grup Júnior: 1 r classificat i campió d'Espanya. 



32 E sports 

En quant als atletes més petits ressaltar els següents 
resultats obtinguts a nivell personal a la final catalana: 

lndividuals Benjamí Femení de 2a Divisió: Sa Ainho
ra Gutiérrez / 8a Marisa Patricia Negrea / 12a Laura 
Castaño. 

lndividuals Infantil Femení de 2a Divisió: 6a lulia 
Platon / 13a Noa Calvo / 1 Sa Núria Curto. 

Individua Is Infantil Masculí de 2a Divisió: 1 r Raul Ni
colae Jurca, campió de Catalunya. 

Individua Is Infantil Masculí de 1a Divisió: 1 r Cristian 
Jordi Paun, campió de Catalunya, 2n Raul Fabian 
Foghis, subcampió de Catalunya. 

Parelles Infantil de 2a Divisió: 3a Noa Calvo i lulia 
Platon / Sa Núria Curto i Raul Foghis. 

Equip Infantil: 2n classificat i subcampió de Catalunya. 

Grup infantil: 3r classificat. 

Des d'aquí felicitar els atletes pels resultats obtin
guts fins ara i animar-los a seguir treballant per a 
la propera competició, l'Open Ciutat d'Alcanar del 
proper 17 de julio! on debutaran els nostres atletes 
Denís Marián, Mirela Pavlenciuc i Aroa Lopión. 

Campionat d'Europa 
Del 5 a 1'11 de julio! el nostre atleta i entrenador 
Joan Dídac Román es traslladara a la ciutat de To
rino, Italia, per participar al Campionat d'Europa 
de Twirling després que la FETB-AEBD hagi estat 
integrada dintre la Confédération Européenne de 
Twirling Baten i per tant el Club Twirling La Vie 
d'Ulldecona sigui un club de ple dret a nivell euro
peu. Participara en la categoria d'lndividuals Senior 
Masculí i gaudira d'una competició internacional 
després que l'any anterior no hagi competit a nivell 
internacional tot i guanyar les competicions nacio
nals en tetes les categories. Alla l'acompanyaran la 
seva germana i entrenadora de la selecció espanyola 
Noemí Román i !'atleta Sofía Luís. Molta sort per a 
ell en aquesta aventura! 

Per acabar, com sempre, us invitem a formar part 
del nostre club. Ho podeu fer informant-vos al web 
www.twirlinglavie.jimdo.com, al correu 
twirlinglavie@hotmail.com i també al nostre espai al 
facebook. A més a més ara és l'oportunitat perfec
ta per formar-hi part degut a que els entrenaments 
d'estiu són els més adequats perdura terme un bon 
aprenentatge, que és el més important. 

Fins la propera! 
La Junta del Club 

Penya Ciclista Montsia d'Ulldecona 
Fins sempre Jofre ... 
La Penya Ciclista és una entitat peculiar, no té socis, 
simplement esta formada per gent que, cadascú al 
seu nivell i procedint de diferents edats i ambits, 
comparteixen l'afició pel ciclisme; 
aquest és un esport bonic i alhora dur, 
sacrificat, només val el teu propi esfo
r~, aixo crea entre els seus practicants 
uns vincles difícils d'explicar pera qui 
no el coneix, companyerisme, compli
citat, el company que fa cinc minuts 
mirava de superar-te en un "pique" 
no dubtara en brindar-te ajuda si et 
veu esgotat. Sortosament, de tots aquests com
panys ciclistes, els que ens havien deixat fins ara 
(un record per ells) era qüestió d'edat, llei de vida, 
pero el que se n'ha anat ara ha trencat aquesta 

llei, ho ha fet sense avisar, precipitadament, injus
tament, massa aviat, no li tocava. Ens l'ha pres una 
maquina que ell no podia dominar tant com la bi

cicleta, amb la seva bicicleta era capa~ 
de, en una forta pujada, adelantar-te 
mentre aixecava la roda del davant i 
només agafava el manillar amb una 
sola ma i et mirava amb el seu etern 
somriure i aquella careta de bon xic, 
reflex del que era, molt bon xic. 
La penya Ciclista vol enviar una forta 
abra~ada a tothom que, com nosal

tres, el trobara a faltar, sobretot a la seva família, a 
la seva promesa i als amics més ínt ims. Fins sempre 
Campió, fins sempre Jofre ... 
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Alba Forner Molinos 
Maxima golejadora de futbol 7 Terres de l'Ebre 

Alba Forner Molinos jugadora del F. C. Ulldecona 

Femení la temporada 2010 - 2011, obté el distintiu 

de maxima golejadora de Futbol 7 a les Terres de 

l'Ebre; i després de contribuir en la selecció SUB18 

de les Terres de l'Ebre amb només 16 anys queda 

TOP 5 de l'Ebre Esportiu. 
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Concurs Disseny del cartell de 
les Jornades d'Agrobiologia, 
Paisatge i Patrimoni 2011 
Per tercer any consecutiu es presenten les Jornades 
d'Agrobiologia, Paisatge i Patrimoni d'Ulldecona 
amb l'objectiu de dinamitzar el sector agrari i el de 
l'alimentació, lligat al paisatge i al patrimoni que 
identifica cada municipi, regió i cultura. 

Les Jornades pretenen mostrar la importancia i sin
gularitat d'Ulldecona en aquestes arees. S'oferira a 
la població un ampli ventall d'activitats, sortides al 
patrimoni natural i cultural, tallers practics, cursos, 
tasts, mostra gastronómica, ... tot al voltant de l'eix 
principal del Mercat Agrobiológic i Artesanal. 

El Mercat Agrobiológic i Artesanal esta pensat per 
a la venda directa per part deis productors, elabo
radors i artesans deis productes. Estara ubicat a la 
Pla~a de l'Església, punt de trobada principal de la 
nostra vila. 

Bases: 
1. Fira d'Ulldecona convoca un concurs per dissenyar 
el cartel! de les Jornades d'Agrobiologia, Paisatge i 
Patrimoni del 2011. El premi sera de 100 euros. 

2. Poden participar en aquest concurs tetes les per
sones físiques i jurídiques que ho desitgen. Les obres 
a concurs han de ser originals, inedites i han d'estar 
lliures de drets de propietat. 

3. Cada participant pot presentar un maxim de 2 tre
balls, cada un ha de tenir dos ti pus de presentació un 
d'estil lliure a escala 1 :1, i una copia s'ha de presen
tar en format digital. En les obres que es dissenyen 
en format digital, el color de la impressió ha de ser 
exactament igual a la digital. 

Cada proposta ha d'anar dintre d'un sobre tancat, 
a !'exterior del qua! només hi constara el "lema" i 
dintre del sobre (a més del disseny), hi haura un altre 
sobre tancat amb el mateix lema de fora, i a dintre 
un paper amb el nom i cognoms, DNI, adre~a i te
lefon del concursant. 

4. El disseny del cartel! és lliure. En el cartel!, hi ha de 
constar el text següent: 

Festes de Sant lluc 2011 
Jornades d' Agrobiologia, Paisatge i Patrimoni 
d'Ulldecona 
Mercat Agrobiológic i Artesanal 
Del 14 al 18 d'Octubre 

5. L'autor/a del cartel! guanyador haura de realitzar, 
si escau, les modifiacions necessaries per facilitar-ne 
la impressió així com l'aplicació deis logotips que 
s'hagin d'incloure i d'altres modificacions que el Ju
rat cregui necessaries. Un cop modificat, !'autor po
dra signar el disseny. 

6. Els treballs poden lliurar-se personalment o en
viar-se correctament empaquetats per evitar des
perfectes, al registre d'entrada de l'Ajuntament 
d'Ulldecona: d Major núm.49; 43550 Ulldecona. El 
termini de presentació acabara el dia 2 de setembre 
de 2011 a les 14 hores. 

7. El disseny guanyador quedara en propietat de la 
Fira d'Ulldecona que en podra fer l'ús que cregui 
convenient. La resta es podran retirar fins al 30 de 
setembre del 2011 al mateix !loe d'entrega. Després 
d'aquest dia, els no retirats podran ser destru"its. 

8. El veredicte del Jurat es fara saber el dia i hora 
que oportunament s'anunciara. L'acte de lliurament 
deis premis es realitzara en el marc de les Festes de 
Sant lluc. 

9. El jurat estara format per membres de la Fira 
d'Ulldecona. Es podra declarar desert el premi si es 
considera que els dissenys presentats no són apro
piats o no reuneixen prou qualitat. El veredicte del 
jurat és inapel·lable. 

10. El fet de participar en el concurs suposa 
l'acceptació de les bases, del veredicte, i també de 
les decisions del jurat. Qualsevol cosa no prevista en 
aquestes Bases sera resolta a criteri del Jurat quali
ficador. 

Ulldecona, 6 de juliol del 2011 

~ 
PlltA D•ULLDECONA Ajuntament d'Ulldecona 

Aj u des 

TU 

COL.LECTA A ULLDECONA 
21 D' AGOST DE 2011 
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La col.lecta anual, organitzada perla Junta Local de l'A.E.C.C. d 'Ulldecona, tindra lloc el primer diumenge de Festes 
Majors, dia 2 1 d 'Agost, en dues tau les petitories instal.lades a les places de l'~sglésia i de Sales i Ferré. 

ESPEREM LA VOSTRA PARTICIPACIÓ, MOLTES GRACIES. 

JUNTA LOCAL DE L 'A.E.C.C. 
D'ULLDECONA 

Per demanar informació més concreta sobre els diferents serveis que ofereix l'A.E.C.C., heu de trucar al teléfon 977 22 22 21 . 
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Presentació al Ple de 
l'Ajuntament de la Memoria de 
la Síndica Municipal de Greuges 
D'acord amb el que estableix el Reglament muni
cipal de la Síndica de Greuges, el dia 27 d'abril de 
2011 vaig presentar davant el Ple Municipal i la ciu
tadania la Memoria d'actuacions i activitats porta
des a terme durant els exercicis 2009 i 2010. Aquesta 
presentació ha estat la última ates el transcurs deis 
cinc anys pels qua Is vaig estar nomenada per exercir 
el carrec. 

L'acte va comptar amb la presencia de la Presiden
ta del Fórum de Síndics i Síndiques, Defensors i 
Defensores locals de Catalunya Mª Gloria Valeri , 
Síndica de Vilafranca del Penedes, Misericordia Va
lles Síndica de Reus, Josep Francesc Ferrer Síndic de 
Tarragona, José Luis Navarro Defensor del Ciutada 
de Sant Jaume d'Enveja i Joan Antoni Martínez Ad
junt al Defensor de la Ciutadania de Santa Coloma 
de Gramenet i Administrador del Forum de Síndics. 
El FórumSD és l'associació sense anim de lucre, que 
t é per finalitat, entre altres, donar suport i recolza
ment als Síndics i Sindiques locals de Catalunya, en 
l'exercici de les seves compet encies de protecció i 
defensa deis drets de la ciutadania, facilitar les con
sul t¡Js sobre casos, i promoure el desenvolupament 
i la implantació de la lnstitució en els municipis, així 
com organitzar Jornades de Treball i Tallers de For
mació amb la participació de persones especialitza
des en els temes que són objecte d'estudi en cada cas. 

La funció del Síndida és la defensa deis drets i les 

llibertats públiques de les persones i, per aixo, pot 
supervisar les actuacions de l'Administració local i 
els organismes públics que en depenguin o en els 
que tingui participació. És un mecanisme de con
trol extern que requereix una actuació independent 
i autónoma. La Síndica no participa de les tasques 
de govern municipal ni, per altra banda, tampoc 
exerceix les funcions d'oposició, tasca encomana
da als grups polítics representats al Ple Municipal. 
És un carrec institucional, no és un carrec polític, el 
seu mandat no esta vinculat amb els mandats que 
comporten les eleccions municipals: l'article 1 O del 
Reglament de la Síndica estableix que l'exercici del 
carrec és de cinc anys, que en el present cas es van 
complir el mes de desembre del 2010. La funció de 
la Síndica és vetllar per una bona Administració, 
una Administració transparent, eficac;, eficient i de 
qualitat, actuant amb objectivitat, independencia i 
legalitat. 

La tasca de la Síndica és atendre les persones que 
acudeixen a l'oficina, presenten una queixa o for
mulen una consulta, escoltar-les i, estudiar, investi
gar i tramitar la queixa si és de la seva competencia, 
o en cas contrari, derivar-la a l'area competent que 
li pertoca. Si la queixa és de la seva competencia 
recull i analitza tota la informació disponible sobre 
la queixa i constata que l'Ajuntament en primera 
instancia hagi tingut coneixement de la mateixa i 
l'oportunitat de donar resposta a la qüestió plante
jada. Es tracta de trobar camins per la resolució del 
conflicte i, a través del dialeg i no de l'acarament, 
arribar a una solució satisfactoria, sempre respec
tant la normativa i aplicant bon seny. La Síndica no 
imposa el seu criteri : argumenta, proposa, suggereix 
i recomana. 

És important ressaltar el grau de maduresa demo
cratica que ha de tenir una Administració pública 
per decidir crear la lnstitució del Síndida, i conse
qüentment, acceptar les recomanacions o suggeri
ments que de la mateixa se'n derivin, at es que la 
creació de la lnstitució és de ca racter volunta ri i no 
obligatori. 

Actualment, Cat alunya és la Comunitat Autónoma 
de l'Est at que té un major nombre de Síndics i Síndi-
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ques municipals, amb més de 40 pobles i ciutats que 
disposen d'aquesta figura, i són prop de 4.000.000 
d'habitants que poden gaudir deis seus serveis, gra
cies a la sensibilitat deis Ajuntaments que, partint 
de la base de que tot és millorable, consideren la 
tasca deis Síndics com una eina adequada dirigida al 
millor servei deis ciutadans i ciutadanes. 

Conclusions 

Fa cinc anys i escaig de la creació de la lnstitució i 
del nomenament del carrec de Síndica Munici
pal de Greuges que per acord unanime del Ple de 
l'Ajuntament d'Ulldecona va recaure sobre la meva 
persona, la qual cosa agraeixo. Des d'aquell mo
ment vaig tenir l'honor i la responsabilitat de posar 
en funcionament el servei de la defensa deis drets 
de les persones i de la supervisió de l'Administració. 
Durant aquest temps la lnstitució ha pres cos, s'ha 
anat consolidant di ns el municipi grades a les perso
nes que han confiat les seves queixes, que han estat 
sempre escoltades i ateses, i a la mil lora de l'actuació 
de l'Administració. 

La quantitat i la tematica de les queixes ha estat sem
blant en cada exercici durant aquests cinc anys, sent 
la via pública i els sorolls de les terrasses entre altres 
les més recurrents, així com la manca de resposta o la 
dilació de la mateixa a les peticions que tan les per
sones a l'Administració. Si bé el silenci administratiu 
és una figura contemplada perla llei, segons el codi 
de bones practiques administratives, I' Administració 
ha de ser clara, eficac; i eficient i donar la resposta 
adequada i convenientment mot ivada en el termi
ni que marca la llei. També s'han presentat queixes 
relatives a temes de consum (telefonía, electricitat, 

garanties) que sent competencia del Consell Comar
cal han estat derivades a l'organisme corresponent, 
així com s'han ates consultes de caracter variat pro
curant donar la millor orientació del camí idoni per 
la millor solució del problema. 

En general, es pot dir que els objectius que es va 
proposar aconseguir la Síndica s'han assolit. Durant 
aquest temps la lnstitució ha pres cos, s'ha anat 
consolidant dins el municipi gracies a les persones 
que han confiat les seves queixes i que he procurat 
tramitar el millor possible i també a la millora de 
l'actuació de l'Administració. Referent a la projec
ció exterior de la lnstitució cal ressenyar que he anat 
participant en les Jornades de Formació i les Troba
des de Síndics i Sindiques que s'han dut a terme tan 
a nivel! de Catalunya com a nivell estatal, represen
tant dignament la nostra població. 

Es fa difícil resumir tota la feina realitzada en aquest 
temps ( feina interna que de vegades no surt a la 
llum), pero cal remarcar que el bala ne; és positiu, que 
les persones es senten escoltades i emparades en la 
confianc;a de que el seu greuge sera ates i es procu
rara solucionar-lo. 

Agrai"ments 

En primer lloc agrae ixo al Ple de la Corporació Mu
nicipal de 5 de desembre de l'any 2005 ( Alcalde i 
Regidores i Regidors ) la confianc;a que van diposi
tar en la meva persona per posar en funcionament 
la nova institució, la qual cosa m'honora molt pro
fundament. Agraeixo també als successius Alcalde 
i Alcaldessa i Membres de l'Ajuntament el tracte i 
l 'atenció que m'han dispensat quan els he requerit i 
que en repetides ocasions ha estat fructuosa. 
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Agraeixo l'atenció del personal tecnic i administra
tiu i laboral del qual he tingut la col·laboració en la 
tramitació deis casos i en el tracte del día a dia. 

Dono les grades també als mitjans de comunicació 
audiovisual de Radio Televisió Ulldecona que amb 
la seva predisposada col·laboració participen en la 
difusió de la lnstitució i de les activitats portades a 
terme durant aquest cinc anys. 

Finalment, agraeixo a totes les persones que han 
acudit a !'oficina de la Síndica en la confian\a de que 
les seves queixes i consultes han estat atentament 
escoltades i ateses, i vull remarcar l'agra·iment per
qué sense elles la lnstitució no tindria raó de ser, 
ates que el que mou la lnstitució és la defensa deis 

drets de les persones. Espero i desitjo que la persona 
que continu'i amb la tasca de servei a la ciutadania 
posi el mateix interés i la mateixa il ·lusió que em mo
vien en comen\ar el funcionament ara fa més de 
cinc anys i que he anat mantenint durant tot aquest 
temps. 

Encara que des d'altres horitzons, l'esperit de ser
vei, el respecte a les llibertats individuals així com als 
drets i als deures sempre romandran presents en la 
meva trajectoria. 

Ulldecona, 8 de julio! de 2011 

Maria Rita Yvars Rodríguez 
Síndica Municipal de Greuges d'Ulldecona 

Joan Caries Ollé Favaró 
Dega del Col·legi de Notaris de Catalunya 

Nascut a Ulldecona (Tarragona) fa 51 anys, és Llicen
ciat en Dret i en Filología Hispanica per la Universi
tat Central de Barcelona. 

Notari des de 1985, anteriorment ha tingut pla\a a 
Tarrega, Figueres i Badalona. Actualment, i des de 
1997, a Barcelona. 

Actualment és: 

• Dega del Col.legi de Notaris de Catalunya, carrec 
que ostenta des de 2008. 

• En virtut del seu carrec, és també membre del Con
sejo General del Notariado. 

• President de la Fundació deis Notaris de Catalun
ya, l'entitat sense anim de lucre que dóna ajut i 
suporta col·lectius desafavorits i vulnerables, i que 
difón l'aportació social de la figura del notari en
vers els ciutadans. 

• President del Grup de Treball de l'Ámbit Jurídic de 
la Generalitat. 

• Professor del Departament de Dret Civil de la Uni
versitat Pompeu Fabra. 

• Secretari de l'Associació Catalana per l'Arbitratge. 

• Membre del Consell Rector de l'Observatori de 
D·et Privat de la Generalitat. 

L 
• \71cepresident de l'Associació lntercol·legial de 

Col·legis Professionals de Catalunya 

Cal destacar: 

•Que fou membre de la Comissió redactora del Lli
bre IV de Successions del Codi Civil de Catalunya. 

• Que ha participat en diverses jornades, congressos, 

ponencies i taules rociones sobre Dret Civil catala . 

•Que el 2009 es va publicar als Anales de la Academia 
Matritense del Notariado la seva conferencia sobre 
"La Reforma del dret de Successions a Catalunya." 

Té una presencia activa en sectors diversos de la so
cietat civil catalana: 

• És membre del Patronat de diverses Fundacions de 
caire cultural, com Fundació Enciclopedia Catalana. 

• Va formar part de la Comissió Estatutaria Bar\a 
Segle XXI, que el 2001 va redactar els Estatuts del 
FC.Barcelona, entitat amb la que ha col·laborat en 
diversos ambits. 




